
MRvergadering PWvO.   
  
Aanwezig: Wilma, Jolien, Judith, Hanna, Ronaut en Kobi.  
Afwezig: Marilein.  
   
1.  Notulen 19 september:   

-Ouderraad is vervangen door oudercommissie, omdat een ouderraad juridisch zeggenschap 
 zou moeten hebben, maar op een school is dat de MR.   

-Traktatiebeleid: is besproken in de sub teams. Vanuit gr.6,7 en 8 kwam naar voren dat we 
het trakteren willen behouden. Vanuit de andere sub teams? Graag weer eens een parro-
berichtje plaatsen over het trakteren, dat we gezonde traktaties wensen en dat snoep niet op
 school opgegeten mag worden, maar mee naar huis wordt gegeven.                              

   
2.  Binnengekomen post: -   
   
3.  Begroting: We krijgen uitleg over de realisatie van de huidige begroting. Klein onderhoud, 
 licenties zijn zaken die de aandacht vragen. Het idee wordt geopperd om bijv. per groep een 
 klassenbudget toe te kennen, om de verschillen tussen groepen te verkleinen.     
   
4.  Nascholingsplan: er heeft een enquête plaats gevonden wat betreft de ICT-vaardigheden per 
 school. Voor de PWvO  wordt nog een analyse gemaakt, van waaruit we als school weer 
 kunnen gaan werken aan eventuele hiaten of wensen van leerkrachten. Het nascholingsplan 
 wordt opgevraagd.  
   
5.  Functiehuis: dit is volop in ontwikkeling. Uitgangspunt zijn de nieuwe salarisschalen met    
          bijbehorende functieomschrijvingen.   
   
6.  Nieuws vanuit de GMR: onderwerpen die de afgelopen vergaderingen aan de orde zijn  
 geweest: Functiehuis, Corona, schoonmaak, sluiting/behoud van kleine scholen, locatie    
          bedrijfsarts en status van de begroting.    
   
7.  Schoolverslag: hierin wordt uitleg gegeven over personeel, management en de begroting.   
   
8.  Rondvraag:    
          Samenwerking met de speeltuin Oranjekwartier loopt zoals het hoort.     
   
9. Sluiting. Volgende vergadering 23 januari, 19.30 u.   
   
   

  
 


